

Annex A

Supply and instal required items for Trash Pickers and SWM Activity under Ecosystem Resilience Restoration Project in Iraq/ IDPs Informal Settlement in Bzaibz - Amiraia Al Fallujah

General Conditions							
1. All supplied materials must be of excellent and fair quality, subject to laboratory tests that confirm quality, and from well-known local or international sources. 2. Received materials must be inspected prior to installation to ensure their quality and compliance with the required technical specifications, under the supervision of the engineer. 3. Installation and connection must be carried out by a specialized technician under the supervision of the supervising engineer. 4. Any receipt and transportation letters with authorities must be carried out by the supplier (contractor) to ensure the provision of materials and work on time. 5. Materials must be delivered and delivered to the designated location in the Bzeeb area . 6. The price includes the preparation, delivery, and installation of the required components at the site specified by the DRC. 7. All items must be received and delivered within two days of signing the contract, except for items 3 and 6, which may take time.			الشروط العامة 1- يجب ان تكون جميع المواد المجهزة ذات نوعية ممتازة وعادلة وخاضعة للفحوصات المختبرية التي تؤكد الجودة ومن مبادئ محلية او عالمية معروفة 2- يجب ان يتم فحص المواد المستلمة قبل التجهيز للتأكد من جودتها وملامتها للمواصفات الفنية المطلوبة وبإشراف المهندس المشرف 3- التركيب والربط يجب ان يكون بواسطة فني مختص على ان يكون تحت اشراف المهندس المشرف 4- أي رسائل وصول ونقل مع السلطات يجب أن يقوم بها المجهز (المقاول) لضمان توفير المواد والعمل في الوقت المحدد للعمل 5- يجب ان يتم توصيل المواد وتسليمها في الموقع المحدد في منطقة بزيبر 6- السعر شامل التجهيز والتوصيل والتركيب للعناصر المطلوبة في الموقع الذي تحدده الـ DRC 7- يشترط وصول واستلام الفترات جميعا في خلال يومين من التوقيع العقد باستثناء الفقرة رقم 3 و 6 يمكن ان تأخذ وقتا .				
#	Item Specification	وصف الفترات	Picture	Unit	QTY الكمية	Unit Price(Offered) (IQD) سعر الوحدة (المعروض)	Total Price(Offered) (IQD) السعر الكلي (المعروض)
1	PPE Items Personal Protective Equipment for Workers White hat with the DRC logo Mud boots Gloves Safety glasses Long-arm tongs for picking up plastic and metal cans, 83 cm long and capable of holding up to 1,000 kg Free-size Safety Vest, Yellow Reflective, High visibility protection and practical pockets made of lightweight, breathable polyester, free size with logo DRC and ECHO logos All sizes are subject to actual worker requirements	معدات الوقاية الشخصية للعمال "DRC" قبعة بيضاء اللون عليها شعار أحذية للطين قفازات نظارات أمان ملقط بذراع طويل لالتقاط علب البلاستيكية والمعدنية بطول 83 سم وتحتمل حمل بوزن 1.000 كجم , ستر سلامة صفراء عاكسة: حماية عالية الرؤية وجيوب عملية مصنوعة من بوليستر خفيف الوزن وقابل للتنفس و بمقاس حر عليها شعار DRC & ECHO "جميع المقاسات" وفقا لطلبات العمال الفعلية أكياس قمامة قماشية كبيرة الحجم سعة 100 لترا		Package	6		
2	garbage bags Large cloth garbage bags (Non- Plastic) of 100 liter size			PCS	20		
3	Small Shredder Machine Small Shredder Machine Strong Plastic Recycling,dimension(*w*h)23*101*163 Cm, plastic type (PVC, PET, ABS, PP/PE, PP), power 2.2 (kw), weight2000 (Kg), of very good quality similar to MOOGE brand	آلة تقطيع صغيرة لإعادة تدوير البلاستيك القوي, الأبعاد (الطول * العرض * الارتفاع) 123 * 101 * 163 سم, نوع البلاستيك (PVC, PET, ABS, PP/PE, PP), الطاقة 2.2 (كيلوواط), الوزن 2000 (كجم), ذات جودة جيدة جدًا مماثلة لعلامة MOOGE التجارية		PCS	3		
4	Plastic garbage Black bags big size Plastic garbage Black bags big size XL- high quality and thick (Roll*10 PIEC)	أكياس نايلون للقمامة سوداء بحجم كبير وذات جودة عالية وسماكة عالية (لفة 10 * قطع)		Roll	300		
5	Medium size colored nylon garbage bags Large size colored nylon garbage bags (blue and green or blue and pink) of high quality and thickness (Roll * 10)	أكياس نايلون للقمامة ملونة حجم فوق الوسط (بالألوان أزرق واخضر - او ازرق و وردي) وذات جودة عالية وسماكة عالية (لفة 10 * قطع)		Roll	600		
6	Waste separation containers Waste separation containers - three medium-sized (45L) containers connected by a metal frame, resistant to corrosion and galvanized to ensure durability and long life. The frame is made of galvanized metal, which ensures resistance to environmental factors and corrosion. Materials: Plastic Containers: Made of high-quality plastic, which makes them easy to clean and ensures long-term use. Metal Frame: Strong and resistant to rust due to galvanization, ensuring the containers remain stable even in harsh environments. Colors: Green: For organic waste. Blue: For plastic waste. Red: For metal waste. Top Design: Each container's top surface features clear illustrative icons, such as symbols representing organic waste, plastic, and metal, to clarify the type of waste that should be placed in each container. Labeling: Clear and easy-to-read labels are printed on each container to identify the type of waste designated for it, with labels in both Arabic and English for ease of use., according to the instructions of the responsible employees from the organization	حاويات فصل النفايات - ثلاث حاويات متوسطة الحجم سعة 45 لتر متصلة ببعضها بواسطة هيكل معدني مقاوم للتآكل ومعالج بالجلفنة لضمان المتانة وطول العمر. الهيكل مصنوع من معدن مجلفن، مما يضمن مقاومته للعوامل الجوية والتآكل. المواد: الحاويات البلاستيكية: مصنوعة من بلاستيك عالي الجودة، مما يسهل تنظيفها ويضمن استخدامها لفترة طويلة. الإطار المعدني: قوي ومقاوم للصدأ بفضل الجلفنة، مما يضمن استقرار الحاويات حتى في البيئات الصعبة. الألوان: أخضر: للنفايات العضوية. أزرق: لنفايات البلاستيك. أحمر: لنفايات المعادن. التصميم العلوي: يحتوي السطح العلوي لكل حاوية على صور توضيحية واضحة، مثل الأيقونات التي تمثل النفايات العضوية، البلاستيك، والمعادن، وذلك لتوضيح نوع النفايات التي يجب وضعها في كل حاوية. وكما هو موضح في التصميم المرفق التسميات: يتم طباعة تسميات واضحة وسهلة القراءة على كل حاوية لتحديد نوع النفايات المخصصة لها، مع تضمين النصوص باللغتين العربية والإنجليزية لتسهيل الاستخدام. ووفقا لتعليمات الموظف المسؤول من المنظمة		PCS	3		
7	plastic containers medium size High-quality plastic containers medium size, 30 ltr Material: Plastic Capacity: 30 Liters Size: 42 x 40 x 43 cm Color: See picture for details Opening Mechanism: Pedal-operated (hands-free)	حاويات بلاستيكية ذات جودة عالية حجم وسط , 30 Ltr المادة: بلاستيك السعة: 30 لتر الأبعاد: 42 x 40 x 43 سم اللون: يُرجى الرجوع إلى الصورة للتفاصيل آلية الفتح: تعمل بالدعسة (بدون استخدام اليدين)		PCS	600		
Total offered cost							